

《少儿英语故事：放手去做》

Once upon a time, a curious person asked a farmer, "Have you planted wheat this season?"

The farmer replied, "No, I was afraid that there would be no rain."

The inquisitive person then inquired, "Did you plant cotton instead?"

The farmer shook his head and said, "No, I feared that the insects would devour the cotton."

The person persisted, "So, what did you plant?"

The farmer sighed and answered, "I planted nothing. I wanted to ensure safety."

Too much worry and overthinking often lead to inaction and ultimately nothing accomplished. It's better to let go of one's fears and take bold steps to try new things. After all, only by venturing into the unknown can one truly discover the wonders that await.

从前，一个好奇心强的人问一个农夫：“今年你种小麦了吗？”

农夫回答：“没有，我担心今年不会下雨。”

那人又问：“那你是不是种了棉花？”

农夫摇了摇头说：“没有，我担心虫子会吃掉棉花。”

那人坚持不懈地问：“那么，你种了什么？”

农夫叹了口气，回答说：“我什么也没种，我只是想确保安全。”

过多的担忧和思虑常常导致无所作为，最终一无所获。还不如放下心中的恐惧，大胆地去尝试新事物。毕竟，只有勇敢地探索未知，才能真正发现等待着我们的奇迹。